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Tilstede:   Afbud: Maja 

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

19.00-19.05 Godkendelse af referat fra d. 7/10-20 De forældrevalgte underskriver Godkendt 

19.05 – 19.20 Nyt fra elevrådet  Elisabeth formand  

Liva næstformand 

 

• Toiletter- elevrådet har nogle ideer. F.eks. 

maling, årgangstoiletter og kønsopdelt, lys er 

tændt længere. 

• Mini-Galla i stedet for det normale ’Galla’ f.eks. 

7. for sig, 8. for sig og 9. for sig. En dagsfest i 

stedet for en aftenfest. 

De forældrevalgte synes, det er en god løsning, og at 

det giver god mening ift. Mini-Galla. Det tages med 

videre til næste Udskolingsmøde. 

19.20 – 19.50 Verdensklassen v. Mads Baunsgaard: orientering om tiltag for 

særligt udsatte elever samt rundvisning. Se 

bilag 

MA fortæller om praksis i VKL samt viser lokalerne 

frem 

19.50-20.15 

 

Tilsyn med princip • Antimobbestrategi – vi er ved at 
tilpasse så det passer med DCUM’s 
krav – orientering og drøftelse med 
henblik på endelig godkendelse i 
december 

• Understøttende uv.– se bilag. 

Antimobbestrategi. Der ligger en på vores 

hjemmeside, som vi er ved at tilpasse – vi skal bl.a. 

have digital mobning ind i strategien. En ’guideline’ 

for børn og voksne. 

Det digitale fokus er meget vigtig.  

Der arbejdes med netetik og dannelse, men vi kan 

godt blive skarpere på den digitale kommunikation. 

Den digitale kommunikation er et oplagt emne på det 
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første forældremøde fra mellemtrinnet og op. 

Er den digitale kommunikation, som skolebestyrelsen 

vil have fokus på? 

Det er muligt at invitere en ind på et 

skolebestyrelsesmøde, som fortæller om digital 

kommunikation og dannelse. 

 

Understøttende undervisning – det er det vi gør. Der 

ændres ikke i princippet. 

20.15-20.30 Nyt fra skolen • Ansættelse af indskolingsleder: 

orientering  

• Økonomi – herunder ”fagligt løft af 

folkeskolen” 

• Trafik 

Ny indskolingsleder. KV orienterer. Vores nye 

indskolingsleder starter den 1. december, og det 

glæder vi os til. 

Martin fortæller, at det var en meget god proces med 

mange gode ansøgere, og at det er en stærk 

kandidat, som vi har ansat. 

 

Økonomi. KV fortæller om ’Fagligt løft af folkeskolen’. 

Vi ansætter en lærer med dansk, matematik og idræt 

for nogle af de midler. 

 

Trafik. KV har været i dialog med Trafik og mobilitet – 

de kommer og er med på skolebestyrelsesmødet i 

januar.  

20.30-20.45 Covid-19 • Drøftelse og orientering om skolens 

retningslinjer, når forældre er 

smittede v. Michelle 

Skal forældrene i en klasse orienteres, når 

forældrepar i klassen er smittet, men ikke børnene. 

Vi følger retningslinjerne fra Sundhedsstyrelsen, og 

da forældre er tredje led, skal vi ikke orientere ud til 

hele forældregruppen. Det er dog vigtigt, at vi som 

skole ved, at der er forældre, der er smittet. 



 

Skolebestyrelsesmøde - Referat 

              
Tidspunkt: Torsdag d. 19/11-20 kl. 19.00-21.00   Mødeleder: Martin Haselbach  Referent: Christin Wichmann Sted: Personalerummet 

 

3 
 

20.45-21.00 Evt.  Erstatningspligt for bøger og computere som smides 

væk. Hvordan får vi en drøftelse ind i det? Hvordan 

kan vi få italesat udadtil, at alle har et ansvar for 

skolens materiel?  

DDos-angreb - orientering 

 

 


